
 
 

BRM.0012.7.3.2022 

 

Protokół Nr 34/2022 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 21 marca 2022 r.  w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość)  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 10.00 – 10.10. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 

- Damian Polak. 

 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 33/2022 z 22.02.2022 r. z posiedzenia Komisji. 

4. Analiza działań związanych z promocją Miasta Inowrocławia prowadzonych  

w celu pozyskania inwestorów oraz propozycje działań na 2022 r.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 33/2022 z 22.02.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 33/2022 posiedzenia Komisji z 22.02.2022 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

 

 



2 
 

Ad 4. Analiza działań związanych z promocją Miasta Inowrocławia 

prowadzonych w celu pozyskania inwestorów oraz propozycje działań na 2022 r.  

- stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił materiał.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Panie naczelniku mam takie pytanie: w jakim miesiącu ta nasza inowrocławska 

wystawa gospodarcza była? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Była w maju i teraz też tak planujemy.  
 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Panie naczelniku, czy macie już jakiś budżet na te działania? Możemy poznać ten 

budżet? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Ten budżet musi być. Nie robimy działań bez zatwierdzonego budżetu. Budżet jest na 

cały rok i stanowisko Obsługi Inwestorów ma swój budżet, który musi się w tym 

budżecie zmieścić. Natomiast co do kwoty, musiałbym sięgnąć do materiałów 

budżetowych, bo teraz nie pamiętam i nie chcę pana wprowadzić w błąd. Na pewno 

udzielę Państwu takiej informacji później e-mailowo.   

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Dobrze.  

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Na pewno budżet jest zagwarantowany, a z kolei każdy z Państwa ma do budżetu 

dostęp.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Tak. Jest w budżecie między innymi inowrocławska wystawa tak ogólnie napisana.  

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Chodzi mi o to, ile konkretnie pieniędzy jest przeznaczonych na te działania, które  

w tym dokumencie zostały przedstawione? 
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Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Pan radny chciałby znać cały budżet stanowiska Obsługi Inwestorów na cały rok, który 

jest na te wszystkie działania promocyjne, tak? 

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Dokładnie to co pan naczelnik zawarł w tym dokumencie. Ile pieniędzy jest na te 

promocje? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Zostanie pan radny poinformowany e-mailowo i otrzyma pan dokładną kwotę.  

 

 Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Taką informację proszę przesłać do wszystkich członków Komisji.  

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Jeżeli jest takie życzenie to można.   

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Bardzo proszę. I mam pytanie odnośnie punktów 4 i 5, dotyczących promocji oferty  

i współpracy medialnej. W punkcie 4 – Magazyny Polska.PL, czy mogę się coś więcej 

na ten temat dowiedzieć? Na czym ta promocja i współpraca polega?  

 

Łukasz Tylkowski – pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Współpraca z portalem Magazyny Polska.PL polega na tym, że jest to wymiana 

banerów podnośników na stronie www.inwestuj.inowroclaw.pl i na tym portalu Miasto 

również zamieszcza ogłoszenia o zbywanych nieruchomościach m.in. też na cele 

gospodarcze, które są przeznczone. Dopowiem tylko, że kwestią tego portalu 

Magazyny Polska.PL zajmuje się Wydział Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości. 

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Dziękuje bardzo, bo weszłam na tą stronę i nic tam nie ma. Żadnej oferty na woj. 

Kujawsko-Pomorskie i dlatego pytam na czym polega ta współpraca.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Współpraca polega pewnie na opłaceniu tej strony, tak ? 

 

Łukasz Tylkowski – pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Jeśli o to chodzi to na to pytanie już nie odpowiem. Należałoby skierować to pytanie 

do Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, bo tak jak mówiłem, oni są 

http://www.inwestuj.inowroclaw.pl/
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tą komórką, która odpowiada za zamieszczanie tych ogłoszeń w tym portalu. I być 

może dlatego pani radna Lidia Stolarska nic nie zauważyła, bo widocznie nie mamy 

nic w tej chwili ogłoszone w formie przetargu.  

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Nie ma oferty po prostu, tak? Ona będzie uruchamiana, tak jak pani przewodnicząca 

zauważyła, trzeba tą stronę opłacać, żeby móc z niej korzystać. Na tym to polega.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli nie ma więcej chętnych do zabrania głosu to powiem tylko, że jeśli ma to wszystko 

dojść do skutku, te wszystkie działania i promocje, aby mogły ze sobą współpracować. 

Tylko tego sobie życzmy.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

 /-/Ewa Podogrodzka 
 

Protokółowała: 

 

/-/Monika Kozioł 


